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Abstract (en)
[origin: WO9107735A1] A coin and token selective storing device comprises a plurality of static compartments (15) for respective individual coins,
extending from a channel (19) defining, on a planar support, a falling coin path, and arranged side by side along at least one row, and each
comprising an entry opening (15a) controlled by first actuated flaps (20) for deflecting the coins and closing the opening and an exit opening (25)
controlled by second actuated flaps exclusively for closure, a plurality of bistable relays being associated with the first and second flaps of the
compartments in order to move, upon a programmed actuation, each flap to a stable closure position or respectively to a coin passage stable
position.

Abstract (fr)
Un dispositif de stockage sélectif de pièces et de jetons comporte une pluralité de compartiments statiques (15), destinés à des pièces individuelles
respectives, s'étendant depuis un canal (19) définissant, sur un support plan, un trajet pour la pièce qui tombe, et disposés côte à côte le long d'au
moins une rangée, et comprenant chacun une ouverture d'introduction (15a) commandée par des premiers volets (20) destinés à dévier les pièces
et à fermer l'ouverture, ainsi qu'une ouverture de sortie (25) commandée par des deuxièmes volets réservés exclusivement à la fermeture, une
pluralité de relais bistables étant associée aux premiers et deuxièmes volets des compartiments afin d'amener, d'après un actionnement programmé,
chaque volet à une position de fermeture stable ou respectivement à une position stable de passage de pièces.
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